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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem tesznek valamit, hogy ne tűnjön el 2,2 
milliárd forint közpénz a kisvárdai lówellness meg nem valósuló beruházása miatt? " 

Tisztelt Miniszter úr!

A Szabolcs-Szatmár-Bereg  Megyei  Főügyészség  azzal  utasította  el  panaszomat,  -  amit  a  NAV
költségvetési  csalás  kapcsán  tett  feljelentésem elutasítása  miatt  tettem -,  hogy a  magyar  állam
nevében nem vagyok jogosult fellépni:

„Az  eljárás  tárgyát  képező  költségvetési  csalás  bűncselekmény  sértettje  a  Magyar  Állam.
Ennélfogva Szabó Tímea a vizsgált cselekmény kapcsán nem minősül sértettnek, eljárási pozíciója
feljelentő  (egyéb  érdekelt)….  Mindezek  alapján  Szabó  Tímea  feljelentő  panaszát,  mint  nem
jogosulttól származót, elutasítom".

A NAV azért utasította el a feljelentésemet, mert a beruházás határidejét meghosszabbították.

Közben kiderült, ha meg is valósulna a beruházás, nem termálvizet fognak felhasználni, szemben az
eredeti tervvel.

Noha a projekt közpénzből valósulna meg, a létesítmény tulajdonosi jogokat gyakorlója mégsem az
állam lesz, hanem egy magánalapítvány, amit előtte nemrég hoztak létre. Ez felveti azt a kérdést,
egyáltalán rendelkezik-e egy friss magánalapítvány megfelelő kompetenciákkal egy ilyen volumenű
beruházás lebonyolításában, létesítmény működtetésében.

Tisztelt Miniszter úr!

Mit fog lépni Miniszter úr a bűncselekmény potenciális sértettje, azaz a Magyar Állam nevében



azért, hogy ne vesszen el az adófizetők 2,2 milliárd forintja?

Meddig lehet húzni a beruházás befejezésének határidejét?

Miért  egy  semmiből  létrehozott  magánalapítványé  lesz  a  közpénzmilliárdokból  tervezett
létesítmény?

Várom válaszát!
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